
بازیکن پیشین استقلال می گوید: با وجود اینکه کسب ۳ 
امتیاز و پیروزی در بازی های باقی مانده اهمیت دارد ولی حفظ 

رکورد شکست ناپذیری در لیگ نیز در نوع خود مهم است.
 تساوی با آلومینیوم 

علیرضا اکبر پور درباره تساوی بدون گل استقلال مقابل 
آلومینیوم اظهارداشت: بعداز مسجل شدن قهرمانی، تیم به دنبال 
ادامه روند شکست ناپذیری اش است تا بتواند این رکورد را حفظ 
کند و ارتقا دهد. استقلال در این بازی به شکلی بازی کرد که 
ابتدا گل نخورد و به دنبال این باشد که از اندک فرصت هایش به 
گل برسد. مساله مهم و نکته مثبت این بازی این بود که استقلال 

موفق شد رکورد شکست نخوردن را در لیگ ادامه دهد. 
 هواداران 

وی درباره اینکه آیا بهتر نبود استقلال در حضور هوادارانش 
به دنبال ارائه یک بازی زیبا برای برد باشد، یادآورشد: تمرکز 
تیم در هر صورتی قطعا روی برد است ولی حفظ رکورد هم به 
نوبه خودش مهم است. قهرمانی بدون شکست در لیگ به نوعی 
یک رکورد جاودانه برای استقلال به جای خواهد گذاشت که 
تا مدت ها کسی نمی تواند به آن دست پیدا کند. اگر استقلال 
این دو بازی هم بدون شکست از زمین خارج شود، قطعا افتخار 

بزرگی رقم می خورد و این رکورد برای باشگاه و خودِ هواداران 
هم مهم خواهد بود. در آن سو تیم سعی می کند ۳ امتیاز ها را 
هم کسب کند تا امتیازات بالا برود و یک قهرمانی مقتدرانه 

رقم بخورد. 
 لیست تیم ملی 

اکبرپور با اشاره به اینکه قرار است به زودی لیست نفرات 
راه یافته به تیم ملی اعلام شود، ادامه داد: طبیعتا تیمی که 
قهرمان شده این لیاقت را دارد که بازیکنان بیشتری در 
تیم ملی داشته باشد. این به مربی تیم ملی برمی گردد که 
چشمش را باز و با درایت بازیکنان را انتخاب کند. اینطور 
نباشد که مربی تیم ملی، یک تیم را تحویل گرفته و 

بخواهد با همان  نفرات ادامه دهد. نادیده گرفتن 
بازیکنان تیم قهرمان به لیگ لطمه می زند، 

چون دیگر، بازیکنان احساسی برای اینکه 
خودشان را نشان دهند و به تیم ملی 

برسند، ندارند. نباید زحمت بازیکنان 
قبلی تیم ملی را نادیده گرفت ولی 
برخی از آنها آماده نیستند و باید 
تغییر و تحولی در تیم ایجاد شود. 

 دیدار تبریز 
وی که اصالتا تبریزی است و سابقه بازی در فوتبال این شهر 
را هم دارد، درباره اتفاقات تلخ دیدار پرسپولیس و تراکتور 
و نیمه تمام ماندن این بازی، به »تسنیم« گفت: هواداران 
تبریزی همیشه یکی از امن ترین شهر ها را برای فوتبالیست ها 
ایجاد می کردند. هواداران تبریزی واقعا در گذشته زبانزد بودند 
درحالی که در همان زمان ما در خیلی جاها که می رفتیم، سنگ 
می زدند. همه جا تماشاگر نماهایی حضور دارند که جو را متشنج 
کنند. زمانی که ما فوتبال بازی می کردیم هواداران در 
تبریز یکی از معصوم ترین و با وقار ترین ها هواداران 
بودند و 90 دقیقه فقط تیم خودشان را تشویق 
می  کردند ولی باید دید چه اتفاقی رخ داده که بعد از 
دو سه سال بسته بودن در های ورزشگاه، هوادار 
از قبل در ذهنش مانده که اینطور واکنش 
نشان دهد. اکبرپور اضافه کرد: باید علت 
را ریشه یابی کرد. اصلا کار هواداران 
تبریزی را تایید نمی کنم و از اتفاقات 
رخ داده واقعا متاثر شدم اما باید در 
نظر گرفت که این کار ها از سوی اندک 
افرادی صورت می گیرد و در ادامه دیگر 
تماشاگران را هم تحریک می کنند. در 
زمین بازی هم چند بازیکن باید رعایت 

می کردند و عصبانی نمی شدند.

علیرضا اکبر پور: 

»استقلال« به دنبال رکورد بدون شکست است 

11ورزش سالپنجم
شماره1281

دوشنبه 
1401 .03 . 02
21  شوال  23/1443 می 2022

a r m a n m e l i . i r

دیدگــــــاه
نگاهی به حریفان تدارکاتی ایران 

تیم ملی فوتبال ایران با تیم های ملی کانادا و اکوادور دیدار 
دوستانه برگزار می کند.  قطعا بازی با کانادا که شکل فوتبال 
این تیم شباهت بسیار زیادی با تیم ملی آمریکا دارد مسابقه ای 
ایده آل خواهد بود. در این بازی تنها موضوع مسافت مهم است. 
اگر ۱0 تا ۱۲ روز در این کشور باشیم ملی پوشان بیشترین 
بهره وری را خواهند داشت چون به ازای هر یک ساعت پرواز 
یک روز زمان برای تناسب فیزیکی با محیط وجود دارد. امکان 
برگزاری بازی های تدارکاتی بیشتر را با مشخص کردن منطقه ای 
در اروپا فراهم کنیم. از آنجا که کانادا توانسته بازی های خوبی 
در مسیر انتخابی جام جهانی ارائه کند تقابل با این تیم که از 
آمریکا عملکرد بهتری ارائه کرده به تیم دراگان اسکوچیچ 
کمک خواهد کرد. فیلم بازی با این تیم پس از اتمام مسابقه هم 
به کادرفنی کمک می کند تا برای روز بازی با آمریکا در شرایط 
بهتری قرار داشته باشیم.  برگزاری بازی دوستانه با تیم های 
اروپایی سخت است چون آنها برنامه های خود را پرکرده اند و 
در تقویم این تیم ها جای خالی به سختی پیدا می شود. اگر 
شرایط بازی با یکی از تیم های اسکاتلند یا ایرلند فراهم می شد 
با توجه به نزدیکی نوع بازی آنها به انگلیس به تیم ملی کمک 
زیادی می شد. البته امکان آنکه اسکاتلند همگروه تیم ملی شود 
کم نیست و شاید ناچار شویم با این تیم در قطر بازی کنیم. 
برگزاری بازی تدارکاتی با تیم های آفریقایی هم به سود تیم ملی 
نیست چون نوع بازی آنها با تیم های همگروه مان فاصله دارد. 
دیدار تدارکاتی با اکوادور اگرچه شیوه بازی این تیم با رقبایمان 
در جام جهانی همخوانی ندارد ولی رقیبی جدی برای یوزهای 
ایرانی خواهد بود به خصوص اینکه این تیم به جام جهانی صعود 
کرد و قطعا بازی با شاگردان دراگان اسکوچیچ را جدی خواهد 
گرفت. در چنین مسابقه ای محک بسیار خوبی خواهیم خورد و 
بهتر از آن است که فرصت انجام دیداری تدارکاتی را بسوزانیم. 
آنچه موجودی فوتبال ایران است در جام جهانی به مصاف 
حریفانش خواهد رفت. تا دو سه ماه پیش به زعم بسیاری تیم 
قدرتمندی بودیم اما حالا که با دقت شرایط حریفان و تیم ملی 
سنجیده شده نگرانی های زیادی در صحبت های اهل فن دیده 
می شود. با توجه به حساب و کتاب هایی که شده باید گفت 
حقیقت فوتبال ایران تغییری نکرده و باید با همین موجودی به 
دیدار حریفان برویم. اجازه دهیم تا کادرفنی تیم ملی و بازیکنان 
تمرکز کافی داشته باشند تا بتوانند به بالاترین عیار ممکن 
برای رویارویی با حریفان برسند. انتظار نمایش آبرومند از 
یوزهای ایرانی با دادن آرامش به این تیم و فراهم کردن بهترین 
امکانات میسر می شود. رقیب آسانی در جام جهانی نخواهیم 
داشت اما هرچه کیفیت بهتری پیدا کنیم بخت ارائه بازی های 
بهتر افزایش پیدا می کند تا جام جهانی فرصت کافی در اختیار 
اسکوچیچ خواهد بود تا او تیمی بهتر را نسبت به بازی های 
مراحل انتخابی به مصاف حریفان بفرستد. فراموش نکنیم با 
تیم های بسیار آماده تری بازی خواهیم کرد و سطح انتظار را 
نسبت به قدرت رقبا تعریف کنیم. سرمربی کروات شناخت 
بسیار خوبی از نیازهای تیم ملی دارد و با شرایط بازیکنان و 
فوتبال ایران به طور کامل آشناست. آن طور که صلاح است 
تیم ملی را آماده می کند و بهتر است جایگاه سرمربی حفظ 
شود. هر فردی که در این جایگاه قرار می گیرد حرمت دارد و 
عملکرد دراگان اسکوچیچ هم نمره قبولی گرفته است. بهتر 
آنکه  شأن سرمربی تیم ملی حفظ شود و او با تمرکز کامل کار 
کند تا بعداز اتمام رقابت های ایران در جام جهانی جوابگوی 

عملکرد خود باشد. 

تسنیم: لیگ برتر فوتسال تعطیلی یک ماهه ای را تا شروع 
جام ملت های آسیا پشت سر می گذارد. تیم ملی فوتسال ایران 
قرار است روزهای ۱5 و ۱7 تیر، در کشور آرژانتین دو دیدار 
دوستانه با تیم ملی فوتسال این کشور برگزار کند. مطابق توافق 
سازمان لیگ فوتسال و کادرفنی تیم ملی فوتسال، ملی پوشان 
در آستانه جام ملت های آسیا به مدت یکماه اردوی تدارکاتی 
خواهند داشت که لیگ برتر در این مدت برگزار نمی شود. مربیان 
تیم ملی تلاش می کنند حداقل یک بازی دوستانه در این مدت 
برای ملی پوشان فراهم کنند که پرتغال و اسپانیا، در میان 
گزینه های دیدار تدارکاتی دیده می شوند. با توجه به دیدارهای 
دوستانه ایران با آرژانتین، لیگ برتر فوتسال از روز جمعه ۲4 تیر 
آغاز می شود. مراسم قرعه کشی بازی ها روز ۲۲ خرداد، با شرکت 
تیم های حاضر در این مسابقات به میزبانی باشگاه فولاد زرند 

ایرانیان برگزار خواهد شد. 

فوتــــبالداخلی

هومنافاضلی
 کارشناس فوتبال 

 

در جریان دیدار تیم های تراکتور و پرسپولیس اتفاقات 
تأسف باری رخ داد به طوری که سرخ پوشان تهرانی شانس 
آوردند که بدون مصدومیت خاصی توانستند از تبریز به 
تهران برگردند. سنگ پرانی متعدد هواداران تراکتور باعث 
شد تا بازی تیم های تراکتور و پرسپولیس نیمه کاره بماند و 
حالا همه منتظر هستند تا ببینند کمیته انضباطی فدراسیون 
فوتبال چه رأیی در خصوص این بازی صادر خواهد کرد. 
امید عالیشاه، که از ابتدای بازی مورد هجمه زیاد هواداران 
تراکتور قرار گرفته بود، در حمایت از هم تیمی هایش 

نسبت به فحاشی و سنگ پرانی هواداران حاضر در ورزشگاه 
واکنش نشان داد. این در حالی است که این بازیکن به عنوان 
کاپیتان پرسپولیس در بازی با تراکتور به نوعی از یاران و 
همبازیانش حمایت کرد. شاید اگر عالیشاه به دفاع از یاران 
خود نمی پرداخت حالا شکل انتقادات از او شکل و رنگ 
دیگری داشت اما او به عنوان یک کاپیتان به این اتفاقات 
واکنش داشت. امید عالیشاه در گفت وگو با »فارس«، در 
خصوص اتفاقاتی که در تبریز رخ داد، اظهارداشت: متاسفانه 
حتی قبل از اینکه بازی آغاز شود فحاشی زیادی نسبت به 

تیم ما انجام شد و اتفاقاتی رخ داد که واقعا  در  شأن فوتبال 
ما و باشگاه پرسپولیس نبود. حتی وقتی آقای گل محمدی 
قبل از آغاز بازی قصد داشت از وضعیت ورزشگاه و چمن 
دیدن کند، به او سنگ زدند و فحاشی کردند. این مسائل 
واقعا ناراحت کننده است و هیچ کجا چنین مسأله ای را 
مشاهده نمی کنید. وی اظهارداشت: هواداران در ورزشگاه 
هم فحاشی کردند و هم به ما سنگ زدند. این مسائل پیش 
از آغاز بازی انجام شد و آن زمان ما در زمین نبودیم و قطعا 
نمی توانند این مسائل را گردن ما بیندازند. متاسفانه اینقدر 
وضعیت ورزشگاه وحشتناک بود که آقای گل محمدی بین 
۲ نیمه حتی نتوانست به رختکن بیاید تا نکات تاکتیکی را 
به ما بگوید. در این شرایط آیا برگزاری بازی درست بود؟  اگر 

خدایی ناکرده کسی آسیب می دید چه کسی پاسخگو بود؟

امید عالیشاه: 
 یک ساعت قبل از بازی پرتاب سنگ شروع شد 

می شد  گفته  حالی که  در  آرمان ملی: 
جدایی امباپه از پاری سن ژرمن قطعی شده 
و وی برای فصل بعد با پیراهن رئال مادرید 
به میدان می رود، اما مهاجم تیم ملی فرانسه 
به پیشنهاد اغواکننده باشگاه پاریسی جواب 
مثبت داد و در جمع یاران »مسی« باقی ماند. 

 تمدید 
قراردادش  که  پاری سن ژرمن  مهاجم 
را با این تیم تا سال ۲0۲5 تمدید کرد از 
برنامه های خود با این تیم گفت. به گزارش 
اکیپ، سرانجام داستان جدایی امباپه از 
پاری سن ژرمن به پایان رسید و این بازیکن 
در تیم پاریسی ماندنی شد. خبرهای زیادی 
درباره انتقال امباپه به رئال مادرید به گوش 
می رسید اما باشگاه پاری سن ژرمن او را 
متقاعد به ماندن کرد. امباپه رسما قراردادش 
را با پاری سن ژرمن تا سال ۲0۲5 تمدید کرد. 
او افزود: خوشحالم که قراردادم را تمدید 
کردم. می خواهم با پاری سن ژرمن جام های 
زیادی کسب کنم. باشگاه پاری سن ژرمن رقم 
دستمزد امباپه را اعلام نکرد اما گزارش ها 
حاکی از این است که او سالانه ۱00 میلیون 
یورو دریافت می کند و ۳00 میلیون یورو هم 
پاداش به او داده شده است. در گزارش دیگری 
آمده است: دستمزد سالیانه امباپه به صورت 
خالص 50 میلیون یورو به علاوه پاداش های 

دیگر خواهد بود. بدین ترتیب امباپه بالاتر از 
لیونل مسی پردرآمدترین بازیکن پاریس و 
جهان شد. همچنین قرارشده امباپه ۱00 
درصد از درآمد حق تصویربرداری را دریافت 
کند. در حالیکه اگر به رئال منتقل می شد 
دستمزدی پایین تر و حق تصویربردای اش 
تنها 60 درصد بود. تفاوت فاحش میان 
دستمزد و پاداش و مزایا دلیل اصلی انصراف 
کیلیان امباپه از انتقال به رئال مادرید شد. 
ستاره فرانسوی پول را ترجیح داد و در پاریس 
ماندگار شد. امباپه برای »پرس« نوشت: 
»می خواهم از شما به خاطر فرصتی که به 
من دادید تا برای رئال مادرید بازی کنم، 
باشگاهی که از کودکی طرفدارش بودم، 
تشکر کنم. می خواهم به شما اطلاع دهم 
که تصمیم گرفتم در پاری سن ژرمن بمانم. 
با تشکر و آرزوی موفقیت برای رئال در فینال 

لیگ قهرمانان اروپا.« 
 تمجید سرمربی

مائوریسیو پوچتینو در پی برتری خانگی 
5 بر صفر تیمش مقابل متز در هفته پایانی 
لوشامپیونه فرانسه و برپایی جشن قهرمانی 
در ورزشگاه پارک دوپرنس با حضور هواداران 
گفت: کسب ۱0 عنوان قهرمانی لیگ تاریخی 
است. وی همچنین در خصوص تمدید قرارداد 
ستاره فرانسوی تیمش که در این بازی هم 

هت تریک کرد، اظهارداشت: به شخصه چند 
دقیقه قبل از اعلام رسمی این موضوع، از 
تمدید قرارداد امباپه مطلع شدم. تمدید 
قرارداد او برای باشگاه بسیار مهم است و ما 
بسیار خوشحالیم. من از یکسال ونیم پیش که 
آمدم مذاکرات را دنبال می کردم که مراحل 
مختلفی داشت. ما به ویژه به پیشرفت ورزشی 
او افتخار می کنیم. وقتی وارد پاری سن ژرمن 
شدیم، کیلیان بازیکنی بود که در فرانسه 
بسیار مورد انتقاد قرار می گرفت و همیشه 
نمی توانست تمام پتانسیل خود را نشان دهد، 
بنابراین از پیشرفت او بسیار خوشحالم. تمدید 
قرارداد او کار رئیس )ناصرالخلیفی( و کل 
باشگاه است و کیلیان واقعا با شهر پاریس 

همذات پنداری می کند. 
 نظر دی ماریا 

آنخل دی ماریا با انجام آخرین بازی اش برای 
پاری سن ژرمن مقابل متز با هم تیمی هایش در 
تیمی که سال ۲0۱5 به آن پیوسته بود، وداع 
کرد. او که در آخرین بازی اش برای پاریسی ها 
یک گل به ثمر رساند، به طور ویژه مورد توجه 
هواداران و هم تیمی هایش قرار گرفت. دی ماریا 
در پایان بازی گفت و گویی کوتاه با رسانه ها 
انجام داد و در آن درباره تمدید قرارداد امباپه 
با PSG تا سال ۲0۲5 صحبت کرد. ستاره 
آرژانتینی پاریسی ها در پاسخ به این سوال که 

آیا امباپه در پایان قرارداد جدیدش با این تیم 
به رئال مادرید خواهد رفت، گفت: تا جایی که 
من می دانم، رئال مادرید افراد پیچیده ای دارد. 
برنابئو جای سختی برای بازی کردن است، هر 
چند که کیلیان آن قدر استعداد و توانایی دارد 
که انتظارات آنها را هم برآورده کند. دی ماریا 
افزود: من فکر می کنم که کیلیان تصمیم 
درستی اتخاذ کرده است. او جوان است و هنوز 
فرصت بازی در رئال مادرید یا هر جای دیگری 
که بخواهد را دارد. حتی در پایان قرارداد 
جدیدش هم ۲6 ساله خواهد بود. کیلیان هنوز 
کلی راه در پیش دارد. من دوست دارم که او 
تاریخ سازی کند و این کار را هم اینجا انجام 

دهد. او الان نزدیک به ۲00 گل زده است. 
 شکایت لالیگا؟!

کمیته برگزاری رقابت های لالیگا بعداز 
تمدید قرارداد امباپه از پاری سن ژرمن به خاطر 
رعایت نکردن فرپلی مالی شکایت کرد. در 
بیانیه لالیگا آمده است که پاری سن ژرمن بازی 
پاک  مالی را رعایت نمی کند و این به ضرر نظام 
اقتصادی فوتبال اروپا و بازیکنان شاغل در آن 
است. تباس، رئیس لالیگا هم تمدید قرارداد 
امباپه را یک توهین بزرگ به فوتبال دانست و 
خواستار برخورد با باشگاه پاری سن ژرمن شد. 

 خوشحالی رونالدینیو
مهاجم پیشین بارسلونا از اینکه امباپه در 
پاری سن ژرمن باقی ماند و راهی رئال نشد 
ابراز خوشحالی کرد. او که سابقه حضور در 
تیم پاریسی را دارد، گفت: خوشحالم که امباپه 
تصمیم به ماندن گرفت و قراردادش را تمدید 
کرد. او می داند که چه می خواهد. مهم این 
است که او اکنون خوشحال است. رونالدینیو 
درباره این سوال که آیا دوست دارد وارد دنیای 
مربیگری شود؟ افزود: من قصد مربیگری ندارم 

و می خواهم در زمینه موسیقی فعالیت کنم.
 سایر واکنش ها 

 سرخیو سانتوس خبرنگار اسپانیایی گفت:  
یکی از عوامل کلیدی در تصمیم امباپه برای 
ماندن در PSG این بود که پاری سن ژرمن به 
او قول داده بود که زین الدین زیدان فصل آینده 
سرمربی این تیم خواهد بود.  کیلیان از مدیران 
باشگاه پاری سن ژرمن خواسته تا نسبت به 
جذب عثمان دمبله تلاش کنند و نیمار را 
در لیست فروش بگذارند. پاریسی ها حالا در 
تلاش هستند تا راهی برای خروج نیمار پیدا 
کنند. توماس گونسالس خبرنگار اسپانیایی 
هم اظهارکرد:  موضوع امباپه در رئال مادرید 
برای همیشه تمام شده است. منبعی در باشگاه 
گفته است که کیلیان برای همیشه رئال مادرید 
را از دست داد. رئالی ها حالا برای جذب روبرت 

لواندوفسکی تلاش خواهند کرد. 

حاشیه های بازی پرسپولیس و تراکتور 
همچنان ادامه دارد. ضیا عربشاهی پیشکسوت 

پرسپولیس در این خصوص صحبت کرد. 
 در مورد اتفاقات ورزشگاه تبریز چه 

نظری دارید؟
انتظار چنین رفتاری از هواداران خونگرم 
تبریزی را در دیدار با سرخپوشان تهران 
نداشتیم. تیم دوم بیشتر هواداران تراکتور 
بدون تردید پرسپولیس است و نباید به خاطر 
مسابقه ای که حساسیت چندانی نداشت با 
سنگ از قهرمان پنج دوره گذشته لیگ برتر 
استقبال می کردند. قرار بود تا در این بازی 
تنها ۳0 درصد از ظرفیت ورزشگاه پر شود اما 
نزدیک به 90 درصد ورزشگاه پر بود و در کمال 
تعجب مدیران تراکتور مدعی شدند 45 درصد 
ورزشگاه پر شده در حالی که تصاویر و فیلم 
بازی گویای آن است که ورزشگاه تقریبا پر بود. 
 میزبانی تراکتور در سال های گذشته 

چگونه بوده است؟
تراکتور باشگاه ریشه داری است و سال ها از 
تاسیس این باشگاه می گذرد. بازیکنان بزرگی 
نظیر امیر حاج رضایی، احد شیخ لاری، کریم 
باقری، سیروس دین محمدی، اسماعیل حلالی 
و... از این باشگاه به سطح اول فوتبال ایران 
معرفی شدند. از زمان مالکیت محمدرضا 
زنوزی آهسته آهسته رویکرد بخش عمده ای 
از هواداران تراکتور تغییر کرده و بی دلیل 
تراکتور  دیدار  در  شد.  ایجاد  اختلافاتی 
و پرسپولیس هم داور به دلیل باران سنگ 
تماشاگرنماهایی که تعداد آنها از حد معمول 
به مراتب بیشتر بود چندین بار را متوقف کرد و 
در نهایت مجبور شد تا بازی را ناتمام اعلام کند.  
تبریزی ها مهمان نواز و مهمان دوست بوده و 
هستند. در چند سال اخیر نگرش طرفداران 
تراکتور را تغییر داده اند. سرنوشت مسابقه 
درون زمین مشخص می شود و هوادار موظف به 
حمایت از تیم خود است. پرتاب سنگ، بطری 
و هر وسیله دیگری به سوی عوامل تیم رقیب 
در  شأن باشگاه تراکتور نیست و باید ایرادهایی 
که در هواداری تیم ریشه دار تراکتور ایجاد 
شده هرچه زودتر برطرف شود. وجود پرچم 
کشورهای ترکیه و آذربایجان در دیدار داخلی 
لیگ برتر ایران و در شرایطی که بازیکنی از این 
دو کشور در ترکیب دو تیم حضور ندارند گویای 
مسائل دیگری است که مناسب تراکتور نبوده و 
نخواهد بود. مواردی که در مورد امید عالیشاه، 
سعید آقایی و مهدی ترابی عنوان می شود هم 

کمکی به تغییر رأی نمی کند.

گفـــتوگـــو

فدراسیون باید از »معروف«  
تقدیر می کرد 

ایسنا: ناصر شهنازی،   مربی و کارشناس 
والیبال در پاسخ به این سوال که آیا پیکان با 
ترکیب لیگ خود می توانست قهرمان مسابقات 
شود، بیان کرد: بردن ژاپن با ترکیب قبلی 
پیکان کار خیلی سختی بود. بازیکنان خارجی 
در این زمینه تاثیرگذار بودند و دیدید که نیمیر 
عبدالعزیز وقتی از »ست« سوم راه افتاد، به تیم 
کمک کرد و پیکان بازی را برد. به نظرم بدون 
ستاره ها قهرمانی برای پیکان خیلی سخت 
بود. این مربی والیبال در مورد حضور دوباره 
سعید معروف و محمد موسوی در ایران گفت: 
این ۲  بازیکن تاثیرگذار والیبال ایران بودند و 
در خیلی از اتفاقاتی که در کشور ما افتاده، تاثیر 
مثبتی داشتند. در این مسابقات هم خیلی عالی 
کردند، موسوی در اوج آمادگی قرار داشت و 
معروف هم جزو اسطوره ها و بهترین های جهان 
است. او با اشاره به مراسم تقدیری که باشگاه 
پیکان برای سعید معروف برگزار کرد، افزود: 
باشگاه پیکان کار بزرگی کرد. البته به نظرم 
این کار بیشتر وظیفه فدراسیون بود. هیات 
آذربایجان غربی هم باید در جریان کار شریک 

می شد و تقدیر باشکوهی انجام می دادند. 

خارجازمستطیلسبز

ضیا عربشاهی:
  پرسپولیس 

 تیم دوم 
تراکتوری هاست! 

خــــبر
بارسلونا مشتری جدی 

»لواندوفسکی«
به نظر می رسد که روبرت لواندوفسکی 
باوجود آنکه یک فصل دیگر با بایرن مونیخ 
قرارداد دارد اما قصد جدایی از تیم را دارد. 
بارسلونا مشتری جدی لواندوفسکی است و در 
تلاش است تا این بازیکن را در تابستان جذب 
کند. سایتMeczyki  از نخستین پیشنهاد 
رسمی باشگاه بارسلونا برای جذب لواندوفسکی 
خبر داد و نوشت که آبی اناری ها پیشنهاد ۳۲ 
میلیون یورویی را برای انتقال لواندوفسکی 
داده اند و منتظر پاسخ باشگاه بایرن هستند. 
ژاوی در واکنش به جذب لواندوفسکی گفت: 
لواندوفسکی به دنبال جدایی است و ما هم 
به جذب این بازیکن علاقه داریم اما مذاکره 
با بایرن آسان نیست. رئیس باشگاه بایرن 
کرد  اعلام  اخیرا  مونیخ 
فروش  قصد  که 
را  لواندوفسکی 
ندارند و باید دید 
که آیا بایرن می تواند 
این مهاجم خود را 
متقاعد به ماندن کند. 

نه به »رئال مادرید« برای دومین بار  

»امباپه« در »پاریس« ماندنی شد! 

      تشابه 
سامان فلاح مدافع وسط پیکان و یکی از بازیکنان 
آینده دار فوتبال ایران است که در این عکس شباهت 
عجیبی به امیر عابدزاده دارد.  وی در اردوی تیم امید 

ایران در  عراق حضور دارد.

             مهمان ویژه 
لایپزیشی ها در جشن قهرمانی  شاندر جام حذفی 
آلمان یک مهمان ویژه هم داشتند؛ یولیان ناگلزمان، 
سرمربی بایرن مونیخ این بازی را از نزدیک تماشا می کرد 

و در جشن قهرمانی تیم سابقش حضور یافته بود.

                      عصا به دست 
عصا به دست بودن عنایتی هم باعث نشده این 
سرمربی تیم هوادار  از حرارت همیشگی خود کنار خط 
دست بکشد. تیم عنایتی پس از باخت به نساجی اکنون 

در رتبه دهم قرار دارد.

ت
شــ

سنو
عک

 سرمربی پیشین تیم فوتبال رئال مادرید گزینه جانشینی 
مائوریسیوپوچتینو در پاری سن ژرمن است اما اخبار ضد ونقیض 
درباره اش منتشر شده است. مائوریسیو پوچتینو که موفق شد 
پاری سن ژرمن را این فصل به قهرمانی در لوشامپیونه برساند که 
دهمین قهرمانی این تیم در سطح اول فوتبال باشگاهی فرانسه 
است، گفته می شود در روزهای پیش رو از سمت سرمربیگری 
PSG اخراج خواهد شد و زین الدین زیدان  محتمل ترین 
گزینه برای جانشینی این سرمربی آرژانتینی است. شبکه 
تلویزیونی TF۱  فرانسه، مدعی شد که زین الدین زیدان جانشین 
مائوریسیو پوچتینو نخواهد شد و سران این باشگاه فرانسوی 
سراغ گزینه دیگری برای جانشینی این سرمربی آرژانتینی 
خواهند رفت. »رادیو مونت کارلو« فرانسه اما حالا خبر می دهد 
که امیر قطر به طور مستقیم با زین الدین زیدان درباره حضور او 
روی نیمکت سرمربیگری پاری سن ژرمن صحبت 
کرده است. مالکان این باشگاه فرانسوی سعی 
داشتند تا زیزو را در پنجره زمستانی اخیر 
برای حضور در پاری سن ژرمن متقاعد کنند 
اما او در آن مقطع به دنبال هدایت تیم ملی 
فرانسه بود. حالا با ماندن دیدیه دشان 
در تیم ملی فرانسه، 
ممکن  زیدان 
است برای حضور 
در PSG متقاعد 

شود.  

بیــنالمــلل


